
Projekt protokołu z XXVIII Sesji Rady Gminy Zawonia 

odbywającej się 22 grudnia 2016 r. 

 

 

     XXVIII Sesja Rady Gminy Zawonia rozpoczęła się o godzinie 15:30 w Sali widowiskowej 

Gminnego Ośrodka Kultury i Biblioteka w Zawoni. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Michałowski na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy                        

z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otworzył XXVIII Sesję Rady Gminy 

Zawonia. 

Przewodniczący powitał przybyłych na  Sesję Radnych, Panią Wójt, Sołtysów, pracowników 

Urzędu Gminy, przedstawicieli prasy, (kierowników jednostek organizacyjnych) oraz 

Mieszkańców Gminy Zawonia. Stwierdził, iż w Sesji uczestniczy 14 Radnych co stanowi 

quorum przy którym Rada Gminy Zawonia może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. 

 

     Przewodniczący poinformował, że Sesja Rady Gminy jest nagrywana, zapis dźwiękowy 

będzie zamieszczony na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Zawonia. 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek Sesji: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie projektów protokołów z Sesji Rady Gminy Zawonia odbytych w dniach  

21.11.2016 i 01.12.2016 roku. 

4. Informacja Wójta Gminy Zawonia. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zawonia. 

6. Wnioski i zapytania mieszkańców. 

7. Odczytanie projektu uchwały budżetowej na 2017 rok wraz z uzasadnieniem Wójta. 

8. Odczytanie opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego, Planu i Budżetu Rady Gminy Zawonia 

do przedstawionego projektu budżetu Gminy Zawonia 2017r. 

9. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do projektu budżetu Gminy Zawonia 

na 2017 rok, oraz opinii dot. sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Zawonia na rok 2017.  

10. Odczytanie stanowiska Wójta Gminy Zawonia w sprawie opinii Komisji Rady, 

11. Dyskusja nad wniesionymi poprawkami Komisji Rady i ich przegłosowanie. 

12. Podjęcie uchwały Nr XXVIII / 168 / 2016 ws. uchwalenia budżetu Gminy Zawonia na 

2017 rok 

13. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

14. Zamknięcie Sesji. 

 

Pani Wójt złożyła wniosek o zmianę porządku obrad dzisiejszej sesji poprzez rozszerzenie 

obrad o następujące projekty uchwał: 

 

 

1) Nr  XXVIII / 168 / 2016 ws. uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej. 

 

2) Nr   XXVIII / 169 / 2016 ws. uchwalenia budżetu Gminy Zawonia na 2017 rok. 

 

3) Nr XXVIII / 170 / 2016 ws. zmian w budżecie Gminy Zawonia. 

 



4) Nr  XXVIII / 171 / 2016 ws. ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki               

w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkole podstawowej, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Zawonia oraz ustalenie wysokości opłat za korzystanie              

z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w czasie przekraczającym ustalony 

wymiar bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki. 

 

5) Nr XXVIII / 172 / 2016 ws. zmiany uchwały Nr XXV / 150 / 2016 Rady Gminy Zawonia         

z dnia 27 października 2016 r. w sprawie uchwalenia Programy Rewitalizacji Gminy Zawonia 

na lata 2016-2026 zmienionej uchwałą  Nr XXVI / 159 / 2016 Rady Gminy Zawonia  z dnia 21 

listopada 2016 roku w sprawie zmiany uchwały Nr XXV / 150 / 2016 Rady Gminy Zawonia w 

sprawie uchwalenia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Zawonia na lata 2016-2026. 

 

6) Nr XXVIII / 173 / 2016 ws. uchwalenia planu pracy Rady Gminy Zawonia na 2017 rok. 

 

Pan Przewodniczący złożył wniosek o przyjęcie zmian zaproponowanych przez Panią Wójt. 

 

Wniosek przyjęty większością głosów  ( 10 – głosów za, 4 – głosy wstrzymujące się ). 

 

Pan Przewodniczący złożył wniosek o przyjęcie całego planu pracy już po zmianach dzisiejszej 

sesji. 

 

Wniosek przyjęty większością głosów  ( 11 – głosów za, 3 – głosy wstrzymujące się ). 

 

Pan przewodniczący złożył wniosek o nieodczytywanie nowego porządku obrad sesji. 

 

Wniosek  przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z Sesji Rady Gminy Zawonia odbytych w dniach: 21 listopada 

i 1 grudnia 2016 roku i ewentualne uwagi? 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce wnieść poprawki do projektów protokołów z Sesji   

z dnia:  

21 listopada 2016 roku 

Projekt protokołu został przyjęty jednogłośnie. 

 

1 grudnia 2016 roku: 

Projekt protokołu został przyjęty większością głosów 

( 9 – głosów za, 2 – głosy przeciw, 3 – głosy wstrzymujące się ). 

 

Ad. 4.  Informacja Wójta Gminy Zawonia  

 

Pani Wójt przedstawiła projekt budżetu w gminie na rok 2017. 

 

Radni podjęli dyskusję na temat remontu urzędu gminy oraz związane z tym koszty, 

przebudowy klatki schodowej a także doposażenia wiejskich placów zabaw. 

 

  Ad. 5. Informacja Przewodniczącego  Rady Gminy Zawonia . 
 

W okresie międzysesyjnym odbyły się 2 posiedzenia stałych Komisji Rady Gminy Zawonia. 



W dniu 21 grudnia 2016 r. odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz 

Zdrowia i Spraw Socjalnych z następującym porządkiem obrad: 

 

1. Podsumowanie pracy komisji za 2016 rok. 

2. Opracowanie planu pracy na rok 2017. 

3. Zaopiniowanie na XXVIII Sesję projektu uchwały: 

 

1) Uchwała Nr XXVIII / 171 / 2016 ws. ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania                     

i opieki w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkole podstawowej, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Zawonia oraz ustalenie wysokości za korzystania                         

z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w czasie przekraczającym ustalony 

wymiar bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki. 

  

Opinia jednogłośnie pozytywna. 

 

4.Sprawy bieżące 

 

 

W dniu 21 grudnia 2016 r. odbyło się posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Planu 

i Budżetu z następującym porządkiem obrad: 

 

1. Przyjęcie planu pracy na 2017 rok. 

2. Zaopiniowanie na XXVIII Sesję Rady Gminy Zawonia następującego projektu   uchwały: 

 

1) Nr XXVIII / 170 / 2016 ws. zmian w budżecie Gminy Zawonia na 2016 r.; 

 

Opinia jednogłośnie pozytywna. 

 

3. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 6. Wnioski i zapytania mieszkańców. 

 

 

Mieszkanka Tarnowca zwróciła się z zapytaniem do Pani Wójt odnośnie działki                                            

w miejscowości Tarnowiec. 

Pani Wójt wyjaśniła tą kwestię oraz fakt, iż właścicielem tej działki jest Agencja 

Nieruchomości Rolnych  oraz poinformowała, że nadal trwają rozmowy z dyrekcją.   

Wyjaśniła również, iż jest to jedna działka o którą gmina wystąpiła o jej podział do agencji.   

Po podziale tej działki Rada Gminy mogłaby podjąć  uchwałę o przejęciu dwóch działek – drogi 

i działki dla Tarnowca. Pani Wójt zakwestionowała ten wydatek, którego to nie może ponieść 

z budżetu gminy. Zaproponowała również agencji aby wspólnie pokryć koszty związane                                                

z podziałem tego terenu ale agencja nie wyraziła zgody na wspólne pokrycie tych wydatków.  

Koszt podziału takiej działki wiąże się z wydatkiem powyżej 2.000 zł. 

Działka ta ma być podzielona na trzy działki: pierwsza działka ma być działką mieszkaniową, 

druga to działka rekreacyjna a trzecia działka ma być przeznaczona na drogę dojazdową.   

Radni podjęli dyskusję nt. w/w działki oraz możliwościach przejęcia jej przez gminę od agencji. 

Mieszkaniec Tarnowca złożył formalny wniosek aby protokoły z sesji odzwierciedlały stan 

faktyczny z niej, poinformował również, iż według Niego Pani Wójt gminy zaniechała 

obowiązku dot. składania sprawozdań, oraz zapytał: 



- Jakie przepisy prawa pozwalają Radzie na prowadzenie działań typu – analiza, ocena, 

informacja?  

Złożył również wniosek: 

Aby Rada Gminy i Komisje Stałe wykonywały w swoich  planach pracy obowiązek nałożony 

przez art. 15, ustęp 1 art. 8a ust.1 o samorządzie gminy oraz paragraf 28 pkt 1 Statutu Gminy 

Zawonia obowiązującego od 01 stycznia 2017 roku. 

Poprosił również o podanie podstawy prawnej wykonywania analiz, oględzin a nie 

wykonywania kontroli. W jaki sposób radni mają zamiar wykonywać swój obowiązek  ( art. 50 

stary Statut Gminy Zawonia ), czyli utrzymywanie stałej więzi z mieszkańcami. 

Radny Sławomir Dąbrowski poprosił o przerwanie dyskusji między Panem Lesińskim                              

a radnymi po czym opuścił salę obrad. 

Kto dopuścił do tak drastycznej sytuacji w świetlicy wiejskiej w Sędzicach oraz kto ma 

obowiązek zarządzania tym obiektem? 

 

 

Ad.7. Odczytanie projektu uchwały budżetowej na 2017 rok wraz z uzasadnieniem Wójta. 

 

Pani Wójt złożyła wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały budżetowej na 2017 rok. 

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek Pani Wójt.  

 

 

Ad. 8. Odczytanie opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego, Planu i Budżetu Rady Gminy 

Zawonia do przedstawionego projektu budżetu Gminy Zawonia 2017r. 

 

Pani Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Planu i Budżetu Wiesława 

Wawrzyniak odczytała opinię do przedstawionego projektu budżetu gminy Zawonia na 2017 

rok, która ma następującą treść: 

    Działając na podstawie § 7 ust. 2 Uchwały nr XIX/192/2012 Rady Gminy Zawonia z dnia 

31.12.2016 r. w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, Komisja 

Rozwoju Gospodarczego, Planu i Budżetu po szczegółowym zapoznaniu się z projektem 

budżetu Gminy Zawonia na 2017 rok oraz z uwagami i wnioskami pozostałych Komisji Gminy 

Zawonia pozytywnie opiniuje projekt budżetu Gminy Zawonia na 2017 rok. 

 

 

Ad. 9. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do projektu budżetu Gminy 

Zawonia na 2017 rok oraz odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej 

deficytu. 

 

Pani Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Planu i Budżetu Wiesława 

Wawrzyniak odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą deficytu. 

 

 

Ad. 10. Odczytanie stanowiska Wójta Gminy Zawonia w sprawie opinii Komisji Rady.  

 

Pani Wójt zajęła stanowisko w sprawie opinii Komisji Rady. 

 

 

Ad. 11. Dyskusja nad wniesionymi poprawkami Komisji Rady i ich przegłosowanie. 
 



Pani Małgorzata Kozłowska: Jak w budżecie gminy jest ujęta kwestia nawalnych deszczy- 

opadowych które to zalewają gminę? 

Pani Wójt: Nie ma ujętych żadnych prac dot. wody opadowej na terenie, którym zarządza gmina 

Zawonia. 

Pani Małgorzata Kozłowska: Mają być uruchomione dodatkowe przewozy autobusowe, jakie 

to są linie jak one przebiegają i jakie jest dofinansowanie ze strony gminy? 

Pani Wójt: Jest to na razie projekt i trwają jedynie rozmowy dot. dodatkowych przewozów.  

Pani Beata Kowalska: Czy Pani ujęła w budżecie gminy na 2017 rok wydatki na internet 

szerokopasmowy? Czy są zabezpieczone środki na tą inwestycję? 

Pani Wójt poinformowała Panią Radną o kwestii dotyczącej internetu szerokopasmowego. 

Poinstruowała również, iż nie ma możliwości finansowania tej inwestycji. 

Pani Beata Kowalska zapytała, czy są środki zabezpieczone w budżecie gminy na 2017 rok na 

remont świetlicy w Sędzicach? 

Pani Wójt wyjaśniła, iż na chwilę obecną nie ma takich środków na jej remont, poinformowała 

również o kwestii kosztorysu dot. remontu w/w budynku. 

Pani Beata Kowalska zwróciła uwagę na fakt o możliwości wprowadzenia renty planistycznej, 

o ilości przekształconych działek w gminie oraz o możliwości wyłączenia kwoty 25 tyś. zł 

związanego z przekształceniem działek gminnych. 

 

Pani Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Planu i Budżetu Wiesława 

Wawrzyniak przedstawiła poprawki wniesione do projektu uchwały budżetowej na 2017 rok, 

które radni głosowali. 

 

1 – Przeniesienie środków z działu 750, rozdziału 75023 § 4270 w wysokości 80.000 zł do 

działu 900, rozdział 90015 na realizację aktualnych projektów oświetlenia. 

( 6 – głosów za, 6 – głosów przeciw, 1 – głos wstrzymujący się ); 

2 – Przeniesienie środków z działu 750, rozdział 75095 § 4430 w wysokości 6.000 zł do działu 

900, rozdział 90015 na realizację aktualnych projektów oświetlenia. 

( 6 – głosów za, 3 – głosy przeciw, 4 – głosy wstrzymujące się ); 

3 – Przeniesienie środków z działu 750, rozdział 75075 w wysokości 4.000 zł do działu 900, 

rozdział 90015 na realizację aktualnych projektów oświetlenia. 

( 7 – głosów za, 3 – głosy przeciw, 3 – głosy wstrzymujące się ); 

4 – Wyodrębnienie środków zapewnionych w budżecie na obsługę prawną z podziałem na 

obsługę prawną Urzędu Gminy Zawonia i Rady Gminy Zawonia – dopisać do uzasadnienia. 

( 6 – głosów za, 2- głosy przeciw, 5 – głosów wstrzymujących się ); 

5 – Zakup dobrej jakości dyktafonu w kwocie 800 zł ze środków z działu 750, rozdział 75022. 

( 12 – głosów za, 1 -  głos wstrzymujący się ); 

 

Ad.12. Podjęcie uchwał: 

 

1)   Nr  XXVIII / 168 / 2016 ws. uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej. 
Pan Przewodniczący odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu 

ws. opinii o projekcie uchwały wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję w punkcie.  

 

Radni wraz z Panią Wójt poruszyli tematy dotyczące wieloletniej prognozy finansowej. 

Rozmawiali między innymi o remoncie budynku urzędu gminy, przebudowy drogi gminnej  

w miejscowości Sucha Wielka.  

 



Uchwała podjęta większością głosów. 

9 – głosów za, 4 -  głosy wstrzymujące się; 

 

2)  Nr   XXVIII / 169 / 2016 ws. uchwalenia budżetu Gminy Zawonia na 2017 rok. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję w punkcie. 

 

Pani Wójt wyjaśniła złożenie do projektu uchwały budżetowej dwóch autopoprawek. 

 

Radni dyskutowali nt. uchwalenia budżetu Gminy Zawonia na 2017 rok. 

 

Głosowanie nad autopoprawką nr 1 złożoną przez Panią Wójt do projektu uchwały ws. 

uchwalenia budżetu gminy Zawonia na 2017 rok 

 - Opinia jednogłośnie pozytywna; 

 

Głosowanie nad autopoprawką nr 2 złożoną przez Pani Wójt do projektu uchwały ws. 

uchwalenia budżetu gminy Zawonia na 2017 rok 

-  Opinia jednogłośnie pozytywna; 

 

Wniosek Pani Małgorzaty Kozłowskiej o 5 minutową przerwę 

3- głosy za przerwą, 5- głosów przeciw, 5- głosów wstrzymujących się; 

 

Radna Beata Kowalska złożyła wniosek dotyczący wyłączenia z budżetu gminy kwoty 25 tyś. 

przeznaczonej na miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego. 

3 – głosy za wyłączeniem tej kwoty, 4 – głosy przeciw, 6 – głosów wstrzymujących się;  

 

Uchwała podjęta większością głosów wraz z autopoprawkami i poprawkami 

12- głosów za, 1 – głos wstrzymujący się; 

 

 

3) Nr XXVIII / 170 / 2016 ws. zmian w budżecie Gminy Zawonia. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję w punkcie. 

 

Pani Skarbnik przeczytała zmiany w budżecie oraz wyjaśniła ich kwestię. 

 

Uchwała podjęta jednogłośnie. 

 

 

4) Nr  XXVIII / 171 / 2016 ws. ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki w 

publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkole podstawowej, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Zawonia oraz ustalenie wysokości opłat za korzystanie      z 

wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w czasie przekraczającym ustalony 

wymiar bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję w punkcie, nie było zapytań. 

 

Uchwała podjęta jednogłośnie. 

 



5) Nr XXVIII / 172 / 2016 ws. zmiany uchwały Nr XXV / 150 / 2016 Rady Gminy Zawonia   

z dnia 27 października 2016 r. w sprawie uchwalenia Programy Rewitalizacji Gminy Zawonia 

na lata 2016-2026 zmienionej uchwałą  Nr XXVI / 159 / 2016 Rady Gminy Zawonia  z dnia 21 

listopada 2016 roku w sprawie zmiany uchwały Nr XXV / 150 / 2016 Rady Gminy Zawonia        

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Zawonia na lata 2016-2026. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję w punkcie. 

 

Radna Beata Kowalska: Dlaczego po raz trzeci uchwalamy tą samą uchwałę? 

Pan mecenas Andrzej Góral wyjaśnił, iż On jedynie sprawdza projekty uchwał pod względem 

formalno-prawnym. 

Pani Wójt poinstruowała dlaczego po raz kolejny radni podejmują ten projekt uchwały oraz co 

było przyczyną jej błędu. 

 

Uchwała podjęta większością głosów. 

12 – głosów za, 1 – głos wstrzymujący się; 

 

 

6) Nr XXVIII / 173 / 2016 ws. uchwalenia planu pracy Rady Gminy Zawonia na 2017 rok. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję w punkcie. 

 

Radni poruszyli tematy związane z nowymi planami prac komisji stałych oraz z planem pracy 

Rady Gminy Zawonia na 2017 rok. 

Przewodniczący Marek Michałowski poinformował radnych o przebiegu prac nad nowymi 

planami komisji stałych oraz planami pracy Rady Gminy Zawonia na 2017 rok. 

 

Uchwała podjęta większością głosów. 

11 -  głosów za, 2 – głosy wstrzymujące się; 

 

Ad. 13 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

 

/ Salę opuściła Radna Paulina Muszyńska /. 

 

Pan Dawid Stec zwrócił się do Pana mecenasa Andrzeja Górala odnośnie opinii wydawanych 

przez Niego oraz pism Pani Wójt aby były one opracowywane w terminie a o ewentualnych 

opóźnieniach żeby członkowie komisji byli informowani. 

Pan Dawid Stec poruszył również kwestię prowadzenia BIP-u przez Panią kierownik 

przychodni Małgorzatę Wieczorek-Zdziarską. 

Zapytał:  Czy Pani kierownik ZP ZOZ ma obowiązek prowadzić Biuletyn Informacji Publicznej 

w przychodni? 

Radni rozmawiali nt. prowadzenia BIP-u w ZP ZOZ-ie, czasu opiniowania przez Pana 

mecenasa Andrzej Górala Statutu Gminy Zawonia oraz umieszczenia oświadczenia wszystkich 

radnych dot. dyżurów sobotnio-niedzielnych w przychodni w Zawoni. 

Panie Radne rozmawiały z Pani Wójt o artykułach w prasie, mediach  oraz o radnych tzw. 

„opozycyjnych”.  

Pani Beata Kowalska poruszyła tematy dot. oczyszczalni ścieków, stanu technicznego świetlicy 

wiejskiej w Sędzicach, kwestii wiatraków, audycie w ZP ZOZ, projekcie budżetu, nagrań                                  

z sesji, protokołów z komisji oraz Jej propozycji projektu uchwały dotyczącej dużych rodzin. 



Pani Beata Kowalska zwróciła się do Pani Wójt z pytaniami dotyczącymi rejestru umów za 

2015 i 2016 rok. 

 Zapytała: Czy Panowie Rapp, ponieważ zobaczyłam, że bardzo dużo umów Pani podpisuje 

 z tą firmą, podpisywała w 2015 roku na dość duże kwoty. Czy Panowie Rapp są Pani rodziną? 

Czy są rodziną Pani męża? Czy są  to obcy dla Pani ludzie a może znajomi? 

Pani Wójt: Nie będę odpowiadać nt. koligacji rodzinnych. 

Pani Beata Kowalska: Ja nie pytam w tym kontekście. Ja pytam w kontekście podpisywania 

umów. 

Pani Wójt: Ja Pani nigdy nie odpowiem nt. koligacji rodzinnych bo to nie na tym polega praca 

Rady Gminy i Wójta. 

Pani Beata Kowalska: Ja jeszcze chciałabym wobec tego dokończyć, Pani Wójt my chyba się 

nie rozumiemy. Pani jako Wójt dysponuje publicznymi pieniędzmi i Pani wybiera osoby,   

z którymi Pani podpisuje umowy. I teraz chciałam tylko sprostować żeby Panią nie 

skrzywdziła. . Czy to prawda, że jest to Pani rodzina? Jeden Pan to siostrzeniec Pani męża 

 a drugi Pan to mąż siostry Pani męża?  

Pani Wójt: Nie będę wypowiadać się na temat moich koniugacji rodzinnych, a wszystkie 

umowy, które są podpisywane przeze mnie z wykonawcami są zgodne z prawem. 

Pani Beata Kowalska: Ja nie mówię o zgodności z prawem tylko mówię o nepotyzmie Pani 

Wójt.   Czy Pani potwierdza, że jest to Pani rodzina? Trudno jest odpowiedzieć na pytanie? 

Pani Wójt: Nepotyzm polega na zatrudnianiu osób rodzinnych w urzędzie a wszystkie osoby 

są z konkursu. Drodzy Państwo zakończę tą dyskusję i nie odpowiem więcej na żadne pytanie. 

Pani Beata Kowalska: W styczniu 2015 r. z Panem Rappem na odśnieżanie – kwota niejasna 

ponieważ nie mamy ile odśnieżanie kosztowało. W lutym 2015 r. – 3 tyś zł., w marcu 2015 r. 

– 90 tyś. zł., w kwietniu 2015 r. – 1.800 zł., w kwietniu 2015 r. – 20 tyś. zł., w maju 2015 r. – 

nie wiadomo bo był to remont cząstkowy dróg gminnych, 19 czerwca 2015 r. – 4 tyś. zł.,                          

w lipcu 2015 r. 9 tyś. zł., w listopadzie 2015 r. – 7 tyś. zł., w grudniu 2015 r. – znowu 

odśnieżanie. W roku 2016 w styczniu – odśnieżanie, w lutym – 3.200 zł., w marcu 6 tyś. zł., w 

czerwcu 31 tyś. zł., w czerwcu 10.500 zł., w lipcu 3.500 zł., we wrześniu 7 tyś. zł., i we wrześniu 

22 tyś. zł., z tego co mi wiadomo firma ta była też podwykonawcą jeżeli chodzi o drogę 

Zawonia-Budczyce na 718 tyś. zł., więc też jak rozumiem jakiś udział w wynagrodzeniu firma 

jednego czy drugiego Pana Rappa miała. Więc jeżeli Pani Wójt faktycznie zaprzecza Pani, że 

jest to Pani rodzina, bardzo bliska rodzina to powiem Pani, że wygląda to bardzo niedobrze. 

Dla mnie wykorzystuje Pani swoje stanowisko do tego żeby podpisywać umowy ze 

spokrewnionymi osobami – na tak ogromne kwoty. Ja bym zrozumiała jedną, dwie. 

Druga rzecz. Jest to sprawa umów – w 2015 roku. Okazuje się, że brakuje wielu umów, one 

mają swoją numerację kolejną i w 2015 roku brakuje w sumie 11 umów, w 2016 roku nie ma 

tych umów 8 do września. Wszystkie umowy pochodzą z referatu inwestycyjnego z tego 

między innymi z którego pochodzą umowy Panów Rappów i nie tylko bo nasza gmina 

inwestycje przeprowadza. Błąd ludzki – być może ale to wymaga sprawdzenia. Bo jeżeli 

faktycznie przyczyna leży w czymś innym, że tych umów po prostu nie ma, które powinny być 

no to należy to zbadać z wydatkami, z rachunkami, z fakturami. 

Pani Wójt: Firma Rapp zatrudnia naszych mieszkańców gminy na umowę o pracę, znajduje się 

na naszym terenie. Pani wielokrotnie podejmowała kwestię dot. wspierania naszych lokalnych 

przedsiębiorców. 

Pani Beata Kowalska: Zatrudnianie rodziny na tak ogromne kwoty z wolnej ręki w większości 

przypadków. Jest Pani przeciwniczką regulaminu umów do 30 tyś. euro. 

Pan Dawid Stec wspomniał o wchodzącej w przyszłym roku ustawie dot. wycinki drzew oraz 

kwestii podjęcia regulacji w tej sprawie przez Radę Gminy Zawonia. 

Pan mecenas Andrzej Góral wyjaśnił, iż ustawa ta ma dopiero trafić do podpisania przez Pana 

prezydenta i wtedy będzie wiadomo co dalej. 



Pani Beata Kowalska poruszyła temat dotyczący możliwości dostarczania dokumentów po 

otwarciu kopert w czasie trwania przetargu.            

 

Ad. 14 Zamknięcie Sesji. 
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Joanna Uchańska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


